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Kære Kaare Dybvad Bek 

 

Et flertal i udvalget (S, V, SF og M) ønsker i forlængelse af brevet af 6. juni 

2025 at sende følgende præcisering af udvalgets stillingtagen til spørgsmåls-

besvarelsen i forbindelse med L 217 og L163.  

 

Flertallet finder det ærgerligt, at der på nogle spørgsmål ikke er kommet svar 

inden for tidsfristerne, men anerkender, at der som følge af det hastigt sti-

gende antal spørgsmål til lov om indfødsrets meddelelse, også vil være van-

skeligere at modtage alle svar inden for fristerne.  

 

Flertallet er generelt tilfredse med ministeriets indsats for at servicere udval-

get, men opfordrer ministeriet og Folketingets Administration til i fællesskab 

at planlægge længere frister mellem behandlingerne, så den stærkt stigende 

interesse fra udvalgsmedlemmerne for at stille spørgsmål kan imødekommes 

uden at pålægge hverken Folketinget eller Udlændinge- og Integrationsmini-

steriet yderligere administrative årsværk. 

 

Et mindretal i udvalget (DD, LA, KF og DF) ønsker at fastholde kritikken i bre-

vet af den 6. juni. Mindretallet vil gerne påpege, at det ikke er første gang, at 

udvalgsbehandlingen af et lovforslag om indfødsrets meddelelse bliver pres-

set på grund af sene fremsættelser langt henne i april måned, og at spørgs-

mål ikke er besvaret inden for den fastsatte tidsfrist. Antallet af udvalgs-

spørgsmål er muligvis steget, men i så fald er det sket over flere år, så mini-

steren har haft mulighed for at indrette sig efter den stigende parlamentariske 

interesse for, hvilke udlændinge vi tildeler indfødsret. 

 

Med venlig hilsen 

 

Mikkel Bjørn 
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